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z dnia 23 lutego 2012 r.

w sprawie przyspieszenia budowy obwodnicy Kołbieli

Rada  Miasta  Lublin  zwraca  się  do  Ministra  Transportu  Pana  Sławomira 

Nowaka o przyspieszenie budowy obwodnicy Kołbieli.

Planowany przez  Ministerstwo  Infrastruktury  termin rozpoczęcia  budowy S-17 a 

wraz z nią obwodnicy Kołbieli w 2017 roku jest zbyt odległy i oznacza stagnację 

naszego regionu.

Istniejące obecnie rondo w Kołbieli będące skrzyżowaniem dróg krajowych nr 

50 i 17 stanowi jeden wielki korek drogowy. Pokonanie tej przeszkody zarówno w 

kierunku  północ-południe,  jak  i  wschód–zachód  zajmuje  obecnie  około  godziny. 

Droga krajowa nr 50 stanowi obwodnicę Warszawy dla TIR-ów, a droga nr 17 jest 

ekspresówką łączącą Warszawę z granicą wschodnią Polski z Ukrainą.

Brak szybkiego połączenia drogowego Lublina z Warszawą stanowi nie tylko 

konieczność czekania w korku, ale również wymierne straty gospodarcze. Podnosi 

koszty przejazdu, wydłuża czas podróży do stolicy, utrudnia pozyskiwanie nowych 

inwestorów  dla  Lubelszczyzny,  którzy  oczekują  dobrej  komunikacji  dla  swoich 

inwestycji,  a  w  konsekwencji  powoduje  pogłębianie  się  dysproporcji  w  rozwoju 

ekonomicznym terenów na wschód od Wisły.

Uważamy, że tylko szybkie rozpoczęcie budowy obwodnicy Kołbieli przyczyni 

się do wyrównywania różnic w rozwoju gospodarczym poszczególnych regionów i 

da Lubelszczyźnie szansę na rozwój cywilizacyjnych na miarę XXI wieku.

Jednocześnie Rada Miasta Lublin apeluje do parlamentarzystów z naszego 

regionu  o  aktywne  włączenie  się  w  działania  na  rzecz  przyspieszenia  budowy 

obwodnicy Kołbieli.
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